
Zápis č. 4/2013 
Z Valné hromady SOTM, konané 5. září 2013 v 17.15 hodin v prostorách 

Obecního úřadu Leština 

 
Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
zástupců obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Jednání Valné hromady Sdružení obcí Toulovcovy Maštale v roce 2013 proběhlo v době od 17:15 
hodin do 21.30 hodin. Jednání zahájil a řídil Jan Macháček, předseda svazku. 

Program: 
1. Návrh programu Valné hromady 
2. Volba návrhové komise pro usnesení 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Kontrola dříve přijatých usnesení 
5.  Rozpočtové změny 
6. Projednání technického stavu Toulovcovy rozhledny  
7. Investiční záměry na příští rok (Toulovcova rozhledna II.) 
8. POV 2014 
9. Regionální doprava 
10. Různé 
11. Diskuse, zábava, občerstvení 
12. Schválení návrhu na usnesení 

 
 
1. Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
 
2. Volba návrhové komise 
Návrhová komise: Milada Drahošová, Helena Obrovská 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy. 
 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: Bohumil Nešpor, Jaromír Raba 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
 
4. Kontrola dříve přijatých usnesení 
 
č.3/2013 předsedovi svazku připravit podklady s právníkem pro smlouvu na převod 

Toulovcovy rozhledny včetně pozemku do majetku sdružení  
zodpovídá - předseda SOTM     termín: do 6. 9. 2013 – nadále trvá 

č. 4/2013 ředitelce svazku podat žádost o dotaci na provoz informačního centra 
zodpovídá – ředitelka SOTM     termín: do 19. 7. 2013 - splněno 

č. 5/2013 předsedovi svazku připravit poukázky na jídlo, na vstupy na rozhlednu, mapy 
v souvislosti s realizací akce Novohradský sraz veteránů  
zodpovídá - předseda SOTM     termín: do 10. 7. 2013 - splněno 

č. 6/2013 ředitelce svazku zajistit revizní zprávy na další 2 rozhledny  



zodpovídá - ředitelka SOTM     termín: do 6. 9. 2013 - splněno 
č. 7/2013 ředitelce svazku prověřit pojištění majetku SOTM  

zodpovídá - ředitelka SOTM     termín: do 6. 9. 2013 – nadále trvá 
č.8/2013 ředitelce svazku zmapovat současný stav mostků na cyklotrasách s ohledem na 

budoucí řešení (fotodokumentace) 
zodpovídá - ředitelka SOTM     termín: do 6. 9. 2013 – nadále se na tom pracuje 

č. 9/2013 ředitelce svazku prověřit dotaci z POV na 2014  
zodpovídá - ředitelka SOTM     termín: do 6. 9. 2013 - splněno 

č. 10/2013 předsedovi svazku dořešit smluvní vztah se SIMMEM ohledně studánek  
zodpovídá - předseda SOTM     termín: do 6. 9. 2013 - splněno 

č. 4/2011  narovnání majetkových vztahů – nadále se na něm pracuje 
 
Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení 
 
5. Rozpočtové změny 
Účetní SOTM seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením. RO 2/2013 – finanční příspěvek 
20 000 Kč na cyklozávody. 20 000 Kč v oblasti příjmů, 20 000 Kč v oblasti výdajů. A RO 3/2013 – 
dotace POV – oprava cyklotras a poradenství – celkem 230 000 Kč v oblasti příjmů a 230 000 Kč 
v oblasti výdajů. 
Valná hromada schvaluje rozpočtové opatření. 
Pro: 11, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
6. Projednání technického stavu Toulovcovy rozhledny  
Předseda svazku seznámil přítomné s aktuálním stavem Toulovcovy rozhledny. Starostové 
obdrželi před konáním VH revizní zprávu vydanou statikem, která označuje rozhlednu za 
neschopnou provozu a popisuje potřebné opravy včetně doporučení postavit rozhlednu nově 
v souladu se stávajícími normami. Předseda nechal hlasovat o postavení rozhledny nově. 
Pro: 10, Zdržel se: 2, Proti: 0 
 

7. Investiční záměry na příští rok (Toulovcova rozhledna II.) 
Byly řešeny možnosti financování stavby -  MMR, POV, zvednout členské příspěvky, úvěr. 
Bylo navrženo oslovit projektanta Toulovcovy rozhledny Martina Nováka. 
Valná hromada bere na vědomí investiční záměry na příští rok. 
Valná hromada schvaluje oslovení Martina Nováka a Antonína Olšiny na předložení návrhu 
rekonstrukce Toulovcovy rozhledny a cenové nabídky na projektovou dokumentaci ve stupni DPS. 
Pro: 12, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 

8. POV 2014 
Ředitelka SOTM seznámila přítomné s POV na rok 2014, s termínem a dotačními tituly. 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci do POV 2014, DT 6 (poradenství) a DT 7 
(rozhledny) 
Pro: 12, Zdržel se: 0, Proti: 0 
Ředitelka informovala přítomné o plnění POV 2013. 
Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění POV 2013. 
 

9. Regionální doprava 
Předseda svazku informoval přítomné o regionální dopravě, o možné vizi napojení našeho regionu 
na železniční dopravu. Starostové konzultovali problematiku jízdních řádů a jejich změn. 



Valná hromada bere na vědomí informaci předsedy k regionální dopravě v návaznosti na jízdní 
řády.  
Valná hromada schvaluje memorandum o spolupráci mezi Pardubickým krajem a obcemi Krouna, 
Otradov, Perálec, Proseč, Předhradí, Skuteč a Sdružením obcí Toulovcovy Maštale 
Pro: 12, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 
10. Různé (kalendář mikroregionu 2014, Novohradský sraz veteránů) 
Ředitelka informovala přítomné o připravovaném kalendáři mikroregionu na rok 2014 
Valná hromada bere na vědomí informaci ředitelky SOTM k vydání kalendáře 2014 
 
Pan Jaromír Raba informoval přítomné o proběhlé akci Novohradský sraz veteránů. 
Valná hromada bere na vědomí informaci pana Raby k akci Novohradský sraz veteránů. 
 
11. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 5. 9. 2013 
 
Předseda svazku:    ………………………………… 
 
 
Ověřovatelé zápisu:    ………………………………… 
 
 
      ……………………………… 
 

Zapsala: Lucie Oherová 


